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Protokoll 1/06 
 
 
Møte: Byutvikling, miljø og samferdsel  
Møtested: BU-salen, Ekebergveien 243  

Møtetid: tirsdag 14. februar 2006 kl. 19.00     
Sekretariat: 23 49 50 26  
 
 
Møteleder: Steinar Lende (A)  
   
Tilstede: Steinar Lende (A) 

Svein Erik Aldal (FrP) 
Mona Verdich (H) 
Erik Telnes (SV) 
Frank Hagen (KrF) 
Anna Buverud (V) 
Bjørg Rolland (FrP) 

 

   
Forfall:   
   
Som vara møtte:   
   
I tillegg møtte:   
   
Møtesekretær: Vegard L. Jensen  
 
Åpen halvtime 
 
Per Rønne og supplert av grunneiere for S-feltene orienterte om at arbeidet med å utvikle 
delområdene på Sæter er startet. Reguleringsplanen for Sæter lokalsenter legger føringer for 
utviklingen av trafikkarealene i senterområdet. I følge reguleringsplanen skal krysset 
ombygges i samsvar med prinsipper for miljøprioritert gjennomkjøring. 
Rekkefølgebestemmelsene stiller krav til vegtiltak i forhold til kvartalene nærmeste 
Sæterkrysset. Opparbeidelsen av nytt kryss er lagt til grunneierne. Ønsker gehør for et 
spleiselag mellom det offentlige og private for også å kunne ivareta kvaliteten på offentlige 
rom i tilknytning til S-feltene. 
Sten J Bennett presenterte trafikkanalyse og konseptskisse for videreutvikling av Sæter 
lokalsenter. 
Trafikkanalyse og konseptskisse – Sæterkrysset – Nordstrand – Oslo ble delt ut til komiteens 
medlemmer. 
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Eventuelt 
Mona Verdich (H) refererte fra et møte hun hadde vært på vedrørende dypvannsdeponi ved 
Malmøykalven. Berørte naboer var invitert til møte av Oslo Havn KF. Representanter fra SFT 
og NIVA var tilstede og orienterte. 
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Sak 1 /06    Godkjenning av innkalling og sakskart 
 
Innkalling og sakskart godkjent. 
Svein Erik Aldal (FrP) foreslo at sak 4/06 skulle behandles først. Bakgrunn – de fremmøtte 
grunneierne i S-feltene. Komiteen sluttet seg til dette forslaget. 
 

Sak 2 /06    Godkjenning av BMS protokoll fra møte 12.12.2005 
 
Protokoll fra møte 12.12.2005 godkjent. 
 
 

Sak 3 /06    Kommunedelplan for møteplasser og torg - utsending av 
grunnlagsmateriale for bydelene 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen tar saken til orientering. 
 
BMS-komiteens behandling: 
 
Votering: 
 
BMS-komiteens vedtak: 
BMS-komiteen tar saken til orientering. 
 

Sak 4 /06    Ekebergveien 231 m.f. - invitasjon til innspill - saksnr. 
200514795-7 

Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen tar saken til orientering. 
 
BMS-komiteens behandling: 
Erik Telnes (SV) fremmet følgende tilleggsforslag: 
BMS-komiteen trenger tid til å sette seg inn i saken. Saken settes opp til neste møte. 
Votering: 
Forslaget fra Erik Telnes (SV) ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
BMS-komiteens vedtak: 
BMS-komiteen trenger tid til å sette seg inn i saken. Saken settes opp til neste møte. 
 
BMS-komiteen tar saken til orientering. 
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Sak 5 /06    Samarbeidsavtale mellom bydelene og Plan- og 
bygningsetaten i plan- og byggesaker av 14.05.96 - 
utsatt behandling fra BMS-komiteens møte 12.12 2005 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BMS-komiteen tar saken til orientering. 
 
BMS-komiteens behandling: 
Svein Erik Aldal (FrP) fremmet følgende tilleggsforslag: 
Medlemmene av BMS-komiteen kommer med skriftlige innspill til samarbeidsavtalen til neste 
møte. 
Votering: 
Forslaget fra Svein Erik Aldal ble enstemmig vedtatt. 
 
Forslaget fra bydelsdirektøren ble enstemmig vedtatt. 
 
BMS-komiteens vedtak: 
Medlemmene av BMS-komiteen kommer med skriftlige innspill til samarbeidsavtalen til neste 
møte. 
 
BMS-komiteen tar saken til orientering. 
 
Referatsaker 
Gjennomgang av følgende referatsaker/tatt til orientering: 

1. Miljøprosjekt Ljanselva, Møteplasser i bydelene – blågrønne miljøer 
2. Brev fra Nordstrand Vel til Plan- og bygningsetaten av 12.01.2006. Kopi bydelen. 

Nordstrandveien 34 – gnr 182, bnr 578 riving, nybygg og dispensasjoner 
3. Henvendelse fra Milton Raiby vedrørende parkeringssituasjonen på 

Simensbråten/Svar fra bydelen av 17.01.2006 
4. Brev fra Norbert Ross til bydelen av 09.01.2006/Svar fra bydelen av 12.01.2006. 

Vedr.: Tiltak på eiendommen Åsdalsveien 22, Gnr 182, Bnr 402 
5. Brev fra bydelen til Bodil Cappelen av 20.12.2005. Nabovarsel med søknad om 

dispensasjon fra reguleringsbestemmelsene for Nordstrandskråningen, område 
Fiskevoll-Ljan 

6. Brev fra bydelen til Bjørg Huuse av 20.12.2005. Korrespondanse vedrørende 
innskrenking av busstilbud til mange av Bekkelagets beboere – busslinje 74 

7. Brev fra Britt Slette og Mette Hovind av 20.01.2006. Svar fra bydelen av 30.01.2006. 
Vedr. bussrute 74 (tidligere rute 46) 

8. Brev fra Ryen Vel til Samferdselsetaten av 19.12.2005. Fartsdempende tiltak i 
Enebakkveien strekningen Ryen-Kværner 

9. Granittveien/Grusveien, Lambertseter – vedtak av reguleringsplan 
10. Tillatelse ett trinn – Herregårdsveien 6B 

 
Møtet ble hevet kl. 20.45 
Bydel Nordstrand, 14.02.2006 
 
 
Steinar Lende (A)/s/ 
leder av BMS-komiteen 


